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شجاع: نیاز نیست من بگویم کی روش چه کسی است
شــجاع خلیل زاده در خصوص شــرایط تیم ملــی پیش از آغاز 
جــام جهانی گفت: تمرینات خیلی ســنگینی را برگزار می کنیم و 
بــا برگزاری اردوی خوب آماده حضور در جام جهانی می شــویم. 
تمرینات خیلی فشرده است و امیدوارم با نتایج خوبی که می گیریم 
دل مردم را شــاد کنیم. وی دربــاره کار کردن با کی روش گفت: 
نیاز به گفتن من نیست. همه آقای کی روش را می شناسید؛ بزرگ 
هســتند و کاربلد. امیدوارم با ایشــان برای اولین بار در تاریخ به 

مرحله بعد برویم. هدف ما مرحله بعد جام جهانی اســت و ان شالله 
با دعای خیر مردم به این مهم برسیم. مدافع تیم ملی درباره گروه 
ایران نیز گفت: به نظرم گروه بسیار سختی داریم و همه می دانید 
انگلیس، ولز و آمریکا تیم های خوبی هستند. امیدوارم با تمرینات 
خیلی خوب و تدابیر کادر فنی نتایــج خوبی بگیریم.خلیل زاده در 
مورد بازگشــتش به قطر بعد از درخواســت الاهلــی توضیح داد: 
آن روزی که ما برگشــتیم فیفادی نبــود. آن روزی هم که آقای 

کی روش تشریف آوردند به باشگاه الاهلی صحبت هایی شد که ما 
در خدمت تیم ملی باشــیم. سوءتفاهمی شده بود که ما برگشتیم 
و حل شد.به نظر می رســد اعتماد کی ر وش را به دست آورده اید. 
مدافع تیم ملی در پاســخ به این ســوال گفت: من تمام تلاشم را 
می کنم بهترین عملکرد را داشته باشم. آرزوی هر بازیکنی حضور 
در تیم ملی است و امیدوارم بتوانم با بهترین عملکرد رضایت آقای 

کی روش را به دست بیاورم.

ورزشی

اخبار کوتاه 

 این عادت جدید مربی تیم زرد و مشکی پوشی است 
که شــگفتی این فصل ادنوک لیگ بوده است. تیمی 
که همیشــه برای نیفتادن می جنگیده اما امروز با دو 
امتیاز فاصله نســبت به صدر جدول، در رتبه ششــم 
لیگ حضور دارد؛ در حالی که افسوس کادرفنی این 
است که اگر در مسابقه اول لیگ، آنطور مقابل ابطائح 
غافلگیر نمی شدند، شــاید امروز صدرنشین شگفتی 

آفرین ادنوک لیگ نیز بودند.
تمرین دیروز طبق معمول با حضور صالح مصطفوی، 
گابریل پیــن، امیر مرتضایی، محمد ربانی و ســایر 
دستیاران برگزار شد، در حالی که آدرنالین ترشح شده 
ناشی از برد در بازی دشــوار دیروز مقابل بنی یاس 
هنوز در تن بازیکنان و کادرفنی بود؛ پیروزی مهمی 
که باعث تحسین تیم کلبا و فرهاد مجیدی در برنامه 
هفتگی ویژه ابوظبی اســپورت شد که مسابقات این 

هفته لیگ امارات را پوشش می داد.
جایی که مجــری برنامه درباره نتایــج کلبا چنین 
گفت: کلبا یکی از بهتریــن کادرهای مدیریتی این 
فصــل را در اختیار دارد و فرهــاد مجیدی عملکرد 
بســیار خوبی داشته و در حال حاضر بر اساس آمار و 
ارقام، یکی از نامزدهای کسب عنوان قهرمانی است؛ 
هیئت رییســه باشگاه الاتحاد کلبا مزد اعتماد خود را 
با انتخاب فرهاد مجیدی گرفت و زمان لازم را هم به 
او داد . فرهاد یک مربی متمایز و صاحب دانش است.

مجیدی در دیدار مقابل بنی یاس با همان اســتایل 

همیشــگی و تی شرت ســفیدش، تیمش را از روی 
نیمکت ســمت چپ هدایت می کــرد؛ در حالی که 
ســرمربی رومانیایی تیم حریف که ســومین ســال 
حضورش در بنی یاس را پشت سر می گذارد، در تمام 
۹۰ دقیقه سعی داشــت در گفت وگو با داور چهارم و 
البته نیمکــت اتحاد کلبا، تمرکز آنها را به هم بریزد. 

با این حال مجیدی تا زمانی که داور ســوت پایان را 
بعد از پنج دقیقه وقت اضافــه بزند، هرگز حتی نیم 
نگاهی به نیمکت حریــف نینداخت و بعد از آن بود 
که سرمربی بنی یاس را در آغوش گرفت و او را که 
همچنان مشــغول غر زدن و انتقاد از داوری و نکات 

دیگر بود، تا میانه های زمین بدرقه کرد.

مجیدی همچنین بعد از پایان بازی سمت هواداران 
تقریبــا پرتعداد الاتحاد رفت و به تشــویق های آنها 
که شــعاری را با اسم فرهاد ساخته بودند، پاسخ داد؛ 
آنهایی که چراغ های موبایل خود را در فاصله دو سه 
دقیقه تا پایان بازی روشــن کردنــد و تا لحظه های 
پایانی دســت از تشــویق برنداشــتند، اگرچه بازی 

حساس و دشــوار بود و هر لحظه ممکن بود برتری 
دو بر یک تیم الاتحاد مقابل حریفی که مهاجمان و 

هافبک های قدرتمندی داشت، از دست برود.
در رقابت های این فصل لیگ امارات، صدرنشــینی 
شــارجه پرستاره اســت و الوحده و شباب الاهلی با 
امتیاز برابر )۱۹( و به واســطه تفاضل گل، سرخ های 
شارجه را دنبال می کنند . بعد از این گروه صدرنشین، 
الوصــل ۱۸ امتیازی و الجزیــره و الاتحاد کلبا ۱۷ 
امتیــازی، دومین گروه تعقیب کننــده تیم های صدر 
را تشــکیل می دهند که این یک  رقابت بسیار دشوار 
و بی ســابقه را در لیــگ امارات ایجاد کرده اســت؛ 
تیم هایی که لغزش ناگهانی شــان ممکن اســت به 

بهای چهار  پنج پله سقوط تمام بشود.
البته در رقابت های این هفته، بعد از قدرت نمایی الاهلی 
که با ۶ گل البطائح را شکســت داد، دیروز الوحده هم 
۱۰ نفره حریف خود دبا الفجیره را با ســه گل پشــت 
ســر گذاشت و همچنین شارجه نیز با نتیجه ۱-۰ برابر 
الظفره پیروز شد. در بین سه تیم تعقیب کننده نیز اوضاع 
بر همین منوال بود و پس از پیروزی ۲-۱ الوصل مقابل 
عجمان، تیم فرهاد مجیدی نیز با نتیجه مشــابه، بنی 
یــاس را مغلوب کرد و تیم الجزیره هم با ۲ گل حریف 

خود را شکست داد تا در رتبه پنجم قرار بگیرد.
نکته جالب اینجاست که کلبا از نظر سابقه، مخارج، 
شرایط و همچنین امکانات، هنوز در اندازه تیم هایی 
نیست که مشغول رقابت با آنهاست اما تا اینجا خوب 

پیش رفته و کار به جایی رســیده که در این شــهر 
کوچک کم جمعیت، همه فوتبالی ها برای تشویق تیم 
در مسابقات حاضر می شــوند و این تماشاگران پس 
از مســابقه نیز مقابل اتوبوس تیم، دقایقی به رقص 
و شــادی مشغول بودند تا بازیکنان را به سمت هتل 

محل اقامت شان، بدرقه کنند.
این موفقیت مجیدی در کلبا پله ای برای حرکات بعدی 
اســت؛ به خصوص که در دبی هــم خبرهای جدی از 
تغییر و تحولات در میان بعضــی از تیم های ثروتمند 
و مدعیان ســابق وجود دارد . او در لیگی که با گذشت 
چند هفته، ســه چهار مربی خود را اخراج کرده و چهره 
نامداری مثل کارلوس کاروالهال را به سمت در خروجی 
هدایت کرده، بســیار خوب نمایش داده و ترند او مثل 
دوران بازیگری، ادنوک لیگ را تحت تاثیر قرار خواهد 
داد. شاید به این دلیل که کلا پیراهن زرد برای مجیدی 
خوش یمن اســت؛ مثل زمانی که به عنوان ستاره تیم 
قهرمان فوتبال ایران، به الوصل پیوســت و سال ها در 
آنجا گل زد و درخشید و نام خود را به یکی از افسانه های 

لیگ امارات بدل کرد.
این بار در مربیگری مسیر  همان است و دست فرمان 
هم همان؛ این چیزی اســت که در رانندگی طولانی 
مجیــدی از دبی بــه کلبا همــواره در ذهن او مرور 
می شــود. مسیری که قرار اســت او را از یک مربی 
لژیونر صرف بــه یک چهره قابل اعتنــا در فوتبال 

کشورهای حوزه خلیج فارس بدل کند.

پرسپولیسپنجشنبهاستارتمیزند
در حالی که شــاگردان یحیی گل محمــدی این روزها در 
تعطیلات به ســر می برنــد، یحیی گل محمــدی قصد دارد 
برنامــه تمرینی آنهــا را از این هفته آغاز کنــد. نکته مهم 
اینکه پرسپولیســی ها در روزهای تعطیلات تمرینات آمادگی 
جســمانی را داشــتند و قرار است در بازگشــت به تمرین، 
تســتهای مختلف از جمله چربی، وزن و... را داشــته باشند. 
احتمال دارد بازیکنان خارجی پرســپولیس با یک روز تاخیر 
در تمرین حاضر شوند. پرسپولیس پس از چند جلسه تمرینی 
در تهران، قرار است راهی امارات شود اما هنوز جزئیات اردو 

مشخص نشده است.

شایعهعجیبدربارهفتحاللهزاده
تکذیبشد

بعد از قهرمانی استقلال در ســوپرجام فوتبال شایعاتی درباره 
احتمال استعفای علی فتح الله زاده از مدیرعاملی باشگاه به وجود 
آمده است. در این خصوص شایعه شده بود که مسائل پیش آمده 
در دیدار با نســاجی و بدهی های سرسام آور باشگاه استقلال 
سبب شده تا فتح الله زاده تصمیم به جدایی از مجموعه آبی پوش 
پایتخت بگیرد.این شایعه عجیب اگر چه واکنشی از سوی علی 
فتح الله زاده به همراه نداشــته اما امروز از سوی حجت کریمی 
عضو هیات مدیره استقلال تکذیب شد. کریمی تاکید کرده که 
مدیرعامل باشگاه با قدرت به کار خود ادامه می دهد و به دنبال 
پیگیری برای تامین منابع مالی است. با این تفاسیر بحث هایی 
که پیرامون جدایی زودهنگام مدیرعامل استقلال به وجود آمده 
صحت ندارد. در حال حاضر تامین پول برای پرداخت بخشــی 
از مطالبات بازیکنان و کادرفنی وهمچنین پرداخت بدهی های 
جاری باشگاه استقلال در اولویت فتح الله زاده است وباید دید او از 

چه طریقی برای تامین این منابع مالی اقدام خواهد کرد.

چپپایموردعلاقهکیروش
بالاخرهاستارتزد

 ابوالفضل جلالی مدافع چپ اســتقلال که یکی از مدعوین 
به تیــم ملی فوتبال اســت، طی چند روز گذشــته به دلیل 

سرماخوردگی شدید در تمرینات گروهی حضور نیافت.
جلالی بعد از حضور در اردو در روز جمعه به اســتراحت مطلق 
پرداخــت و دیروز نیــز دقایقی زیر نظر کادر پزشــکی تمرینات 
اختصاصی انجام داد.این مدافع چپ پا و جوان اما با بهبودی نسبی 
از دیروز به تمرینات گروهی تیم ملی اضافه شد. جلالی که یکی از 
مدافعان چپ مورد نظر کی روش برای جام جهانی است، در تمرین 
حضوری فعال داشــت و با انگیزه بالا آیتم های تمرینی را جلو 
برد. در بین بازیکنان تیم ملی، احسان حاج صفی، میلاد محمدی، 
ابوالفضل جلالی و امید نورافکن 4 بازیکنی هســتند که توانایی 
بازی در دفاع چپ را دارا هستند. از این رو جلالی حالا که لژیونرها 
به تمرینات اضافه نشده اند، تلاش می کند تا نظر کی روش را به 

دست بیاورد و یکی از مسافران جام جهانی قطر باشد.

هافبکموردعلاقهساپینتوودومین
جامبااستقلال

این فصل برای ســعید غیر منتظره شروع شد. در حالی که در 
نقل و انتقالات تابســتانی شــایعات زیادی از جدایی او از جمع 
آبی ها به گوش می رســید اما مدیران وقت استقلال قرارداد او 
را تمدید کردند.پس از اینکه ساپینتو تمرینات استقلال را شروع 
کرد، مخالفت خود را با جدایی ســعید مهری اعلام کرد و گفته 
بود که به این بازیکن نیاز دارد. در شروع فصل به نظر می رسید 
مهری مثل فصل گذشــته یک نیمکت نشین محض باشد اما 
رفته رفته حتی به ترکیب اصلی هم رسید. مهری با عملکردش 
هواداران اســتقلال را هم مجاب کرد که به او فرصت دوباره ای 
بدهند. اگرچه او تا این لحظه موفق به ثبت گل یا پاس گل نشده 
اما کاملا در خدمت تیم بوده و خواســته های ریکاردو ساپینتو را 
به اجرا درآورده است. دوندگی بالای این بازیکن در کنار اجرای 
صحیح پرسینگ دقیقا همان خواســته ای است که ساپینتو از 
هافبک های روی دست چشمی می خواهد. کاری که تا اینجای 

فصل مهری و رضاوند در اجرای آن موفق تر بوده اند.

فرهادمجیدیوببربودندرلیگشیرها!

 علیرضا بیرانوند در حاشــیه تمرین صبح دیروز تیم ملی گفت: به جام جهانی نزدیک 
می شــویم و تمرینات را پشت ســر می گذاریم؛ هرچند غیر از دو، سه لژیونر، بقیه آنها 

نیستند. دو هفته است صبح و عصر تمرین می کنیم و تمام بازیکنان آماده هستند.
او ادامه داد: تمرینات خوبی انجام می دهیم و ان شاالله در بازی دوستانه پیش رو نمایش 
خوبی داشته باشــیم و آماده جام جهانی شــویم.دروازه بان تیم ملی ایران در خصوص 
آخرین وضعیت خود ابراز کرد: خدا را شــکر شــرایط خوبی دارم و مثل سایر بازیکنان 
تمرینات را در دو نوبت انجام می دهم. همه آماده هستیم تا یک نمایش خیلی خوب در 
جام جهانی داشته باشیم و مردم را خوشحال کنیم. بیرانوند یادآور شد: حریفان ما را همه 
می شناسند و می دانند کار سختی داریم؛ متعهد شدیم تاریخ را بسازیم و از مرحله گروهی 
صعود کنیم و البته با تمریناتی که می بینیم و کادر فنی زحمت می کشــند، امیدواریم به 
این مهم برسیم. او درباره شرایط ایران برای صعود از مرحله گروهی جام جهانی عنوان 
کرد: ما در دوره قبلی هم خیلی شــانس داشتیم و می توانستیم به مرحله حذفی برسیم 
که اینطور نشــد. الان هم همان کادر فنی حضور دارند، برگشتند و شناخت خیلی خوبی 
از بازیکنان دارند. هرچند خیلی دیر اضافه شــدند، اما آقای کی روش شــناخت خوبی از 
بازیکنان دارند و بچه ها نیز می دانند ســرمربی تیم چه چیزی از ما می خواهد تا در زمین 
پیاده کنیم.دروازه بان تیم ملی ایران یادآور شد: با صحبت هایی که کی روش انجام داده، 
مطمئنا شــانس زیادی برای صعود از مرحله گروهی داریم و با نمایش خوبی که مقابل 
ســنگال و اروگوئه داشتیم، امیدوار شدیم به این اتفاق برسیم و از مردم هم می خواهیم 

ما را دعا کنند.

 سردار آزمون بدموقع مصدوم شد؛ درست در روزهایی که خودش 
را بــرای جام جهانی آمــاده می کند و دقیقا در شــرایطی که قصد 
داشت اســتعدادهایش را به ســرمربی جدید و سرشناس لورکوزن 
نشــان بدهد. این بدشانســی بزرگ برای آزمون بود اما او روزهای 
ســخت آسیب دیدگی را پشت سر گذاشــته و خیلی زودتر از زمان 

پیش بینی شده، آماده بازگشت به میادین شده است.
قرار بود سردار تا اواسط نوامبر دور از لورکوزن بماند و بر این اساس 
تا قبل از جام جهانی دیگر شانســی نداشت که تیم باشگاهی اش را 
همراهی کند. با این حال ظاهرا او آمادگی اش را دوباره به دست آورده 
و از اواسط همین هفته می تواند برای لورکوزن به میدان برود. آزمون 
این اواخر در دوبی حضور داشت و روند درمانی اش را دنبال می کرد. 
او در حضور یکی از مربیان تیم ملی نیز تمرین داشــت تا دوباره در 
فرم خوب قرار بگیرد. تلاش زیاد این ستاره، موجب شد که او زودتر 
به میادین برگردد و قبل از جام جهانی نیز برای تیمش به میدان برود.

از همان روز اول هم مشخص بود که این آسیب دیدگی قرار نیست 
شانس حضور در جام جهانی را از سردار بگیرد. با این حال، این نگرانی 
بزرگ وجود داشت که او مستقیما از مصدومیت به جام جهانی پرتاب 
شــود. اگر این اتفاق رخ می داد، بعید بود که با سطح قابل قبولی از 
آمادگی به جام برسد و حتی دور از انتظار بود که روبه روی تیم ملی 
انگلیس در ترکیب اصلی تیم ملی ایران قرار بگیرد. با این حال خبر 
بازگشت بموقع ســردار می تواند همه  چیز را تغییر بدهد. او در بازی 
این هفته با یونیون برلین همراه تیمش نیســت اما اواسط هفته در 
مسابقه با کلن می تواند برای نخستین بار در تیم ژابی آلونسو به میدان 
برود و اول هفته آینده هم روبه روی اشتوتگارت بازی کند. تعطیلات 

بوندس لیگا پس از آن مسابقه شروع می شود و آزمون راهی اردوی 
تیم ملی خواهد شد. در این اردو، او می تواند در دیدارهای دوستانه تیم 
ملی به میدان برود. در حقیقت در فاصله ۲هفته تا شروع جام جهانی، 
مهاجم تیم ملی فرصت بازی در 4مسابقه رسمی و دوستانه را خواهد 
داشت. همه این بازی ها می توانند آزمون را به فرم دلخواهش نزدیک 

کنند و او را از سایه این مصدومیت بدموقع، عبور بدهند.
آزمــون کارهای بزرگی برای تیم ملی انجــام داده اما بزرگ ترین 
ماموریت او در لباس این تیم، در قطر شکل خواهد گرفت. این درست 
همان نقطه ای اســت که می تواند هر بازیکنی را به جســت وجوی 
جاودانگی بفرســتد.  مرد شــماره۲۰ تیم ملی، کم کم به روزهای 
سرنوشت ساز جام جهانی نزدیک می شود؛ بازیکنی که این بار، هیچ 
فرصتی را به سادگی از دست نمی دهد. او این بار حریص تر از همیشه 

به نظر می رسد؛ و البته جسورتر و پرتجربه تر از گذشته.

نایب رئیس کمیته ملی المپیک با تاکید بر نگاه ویژه این کمیته 
به بخش بانوان برای حضور در بازی های آسیایی گفت:به دنبال 
تساوی ورزشکاران زن و مرد نیستیم اما کاروان ایران روی مدال 

بانوان حساب کند.
مهیــن فرهادی زاد به پیگیری نشســت های کارشناســی با 
فدراسیون ها به منظور بررسی وضعیت رشته های مختلف برای 
حضور در بازی های آسیایی اشاره کرد و گفت: این بررسی های 
بر اساس دسته بندی صورت گرفته برای رشته ها مبنی بر رشته 
های مســلم مدال آوری با ظرفیت کامل، رشته های مدال آور 
با ظرفیت نامشــخص و رشته های مشروط )عدم شانس مدال( 

انجام می شود.
وی با یادآوری حضور نمایندگان وزارت ورزش در جلســات 
کارشناســی تصریح کرد: وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
همســو با یکدیگــر بر کیفی ســازی کاروان اعزامی به بازی 
های آســیایی تاکید دارند و دســته بندی صورت گرفته برای 
رشــته ها هم بر همین اصل انجام شــده است با این حال در 
مورد بانوان شــرایط جهت بررســی و نتیجــه گیری تا حدی 
متفــاوت مدنظر قرار می گیرد یعنی نگاه حمایتی و تلطیفی به 

این بخش وجود دارد.
نایب رئیس کمیته ملی المپیک خاطرنشان کرد: کاروان ورزش 
ایران در ادوار اخیر بازی های آســیایی و المپیک از حضور زنان 
منتفع شده اســت کمااینکه برای المپیک پاریس اولین سهمیه 
توسط هانیه رســتمیان به دست آورد همانطور که برای المپیک 
توکیو هم نجمه خدمتی به عنوان اولین ورزشــکار برای کاروان 

ایران کسب سهمیه کرد. از حیث مدال آوری هم بانوان ایران در 
بازی های آســیایی به نسبت ورزش زنان در ایران و کشورهای 

رقیب، عملکرد قابل توجهی داشته اند.
فرهادی زاد تصریح کرد: در مجموع ورزش ایران در رویدادهای 
مختلف از حضور ورزشکاران زن منتفع بوده است. به همین دلیل 
رویکــرد حمایتی در مورد آنها برای بازی های آســیایی هانگژو 

مورد تاکید قرار گرفته است.
نایــب رئیس کمیته ملی المپیک تاکید کرد: بنابراین نمی گویم 
که به دنبال تساوی تعداد ورزشکاران زن و مرد برای بازی های 
آســیایی هستیم چون در هر شرایطی کیفیت اصل کارمان است 
اما درعین حال نوع نگاه متفاوتی که به ورزش زنان و بررســی 
وضعیت آنها داریم قاعدتا منجر به افزایش تعدادشان در کاروان 

اعزامی به هانگژو خواهد شد.

 احســان اصولی بعد از جلسه هیئت رئیسه فدراســیون فوتبال در جمع خبرنگاران 
گفت: شــاید بتوان گفت که بیش از سه سال گذشــت تا اولین جلسه هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال به شــکل کامل برگزار شــد و تمام اعضا در این جلسه حضور 
داشــتند. دو نایب رئیس را از ابتدایی که آمدیم در هیئت رئیســه نداشتیم. این دوره 
هم بعد از ۸ شــهریورماه ترکیب هیئت رئیســه کامل شــد که این را به فال نیک 

می گیریم.
خانمموسویدرهیئترئیسهباقیمیمانند

خانم موســوی هم به عنوان نایب رئیس ســوم و رئیس کمیته بانوان در جلسه حضور 
پیدا کرد. بحث  دیگر ایشان که شخصی است و خودشان توضیح می دهند اما حضورش 
ایشــان از باب اساسنامه فدراسیون فوتبال و بلاتصدی شــدن این پست منتفی شد و 

ان شاءالله که تا پایان دوره با حضور ایشان در خدمت شان هستیم.
بایدصورتمالیفدراسیونشفافشود

صورت های مالی فدراسیون در دو سال مالی گذشته گزارش حسابرس مستقلی که 
تعیین شــده بود، ارائه نشده بود، ابهامات و مسائلی در آن وجود داشت. هیئت رئیسه 
در دوره جدیــد هم روی ایــن موضوع تمرکز کرد. بندها و ایراداتی که حســابرس 
محترم داشــت مرتفع شد چون سال مالی فدراسیون از یک مرداد شروع می شود تا 
اول تیر. این دوره فدراسیون هم از ۱۰ اسفند ۱۳۹۹ آغاز شده است که صورت های 
مالی ترکیبی وجود دارد که بخشــی از آن مربوط به هیئت رئیسه قبل است و چهار 

ماه آن مربوط به این دوره جدید اســت که مربوط به سال ۱4۰۰-۱۳۹۹ است. 
دوستانناراحتنشوند،برایVARمصممهستیم

اصولــی در مورد اینکه لحن صحبت شــما بعد از جلســه گذشــته باعث دلخوری 
مدیرعامل باشــگاه تراکتور شــد گفت: من فقط آن چیزی را که در جلســه مصوب 
 VAR می شــود به بهترین نحو منتقــل می کنم. ما برای اجرایــی کردن موضوع
باید از یک نقطه ای شــروع کنیم و بابت اجرایی شــدن این موضوع باید تصمیماتی 
بگیریم که هم جنبه پاداش،  تشــویق و ترغیب داشــته باشد و هم جنبه بازدارندگی 
کاملی داشــته باشــد. این موضوعی بود که هیئت رئیسه مصوب کرده بود و من آن 
را خدمت شــما عرض کردم. این می طلبد دوســتان ما در باشــگاه ها از الان خیلی 
جــدی به این موضوع فکر کنند. زمانی هم بحث فــروش بلیت الکترونیک، گیت ها 
و صندلی های شــماره دار وجود داشت. موضوعاتی مشابه همین مسئله شکل گرفت. 
خواهشــم این است که دوستان این حقیقت را بپذیرند و دوستان بدانند که ما برای 

VAR در فوتبال مصمم هستیم.  اجرای سیستم 

محمدحســین کنعانی زادگان که بعد از کشــمکش میان فدراســیون فوتبال و باشگاه 
الاهلی قطر با چند روز تاخیر به اردوی تیم ملی اضافه شد، شرایط تیم را خوب ارزیابی 

می کند.
این مدافع لژیونر و باتجربه در حاشــیه تمرین تیم ملــی فوتبال گفت:  تمرینات خیلی 
خوبی را در دو نوبت صبح و بعدازظهر پشت سر می گذاریم. چون فاصله بازی های ما در 
جام جهانی کم اســت، تمرینات پرفشاری را پشت سر می گذاریم و خدا را شکر شرایط 
تیم خیلی خوب اســت.او با اشــاره به نقش کی روش در تیم ملی بیان کرد: از وقتی که 
کی روش آمده، انسجام تیم ملی دو برابر شده است. انشاالله که همین روند را ادامه دهیم 
تا بتوانیم در جام جهانی دل مردم را شاد کنیم.مدافع تیم ملی درباره مسائلی که پیرامون 
خودش و شــجاع خلیل زاده پیش آمد، گفت: با توجه به اینکــه تمرینات ما در فیفا دی 
نبود و من و شجاع عضو باشگاه الاهلی بودیم، باشگاه به ما اعلام که به قطر برگردیم. 
بــا توجه به اینکه تمام زمین های تمرین قطر را به خاطر جام جهانی اســتراحت دادند، 
ما هم زمین تمرین خوبی نداشــتیم، فدراســیون فوتبال ایران با فدراسیون قطر مذاکره 
کرد و خدا را شــکر ظرف یکی دو روز توانســتیم به تیم برگردیم. کنعانی زادگان درباره 
اینکه به نظر می رســد کی روش روی او و شــجاع خلیل زاده حساب ویژه ای باز کرده، 
افزود: حقیقت این اســت که تمام بازیکنان تیم چه جوان ها و چه بزرگترها مهم هستند، 
همه در یک ســطح هستیم و ســعی می کنیم که تمرینات خوبی انجام دهیم و بهترین 
عملکرد را داشته باشیم. ما هم تلاش کردیم که خیلی سریع این مشکل را حل کنیم و 

به تمرینات تیم ملی برگردیم.

بیرانوند: 
متعهد شدیم تاریخ سازی کنیم

به دنبال تساوی ورزشکاران زن و مرد نیستیمهیچ کس مثل تو به درخشش احتیاج ندارد!

سخنگوی فدراسیون:
برای VAR مصمم هستیم

 کنعانی: همه بازیکنان مهم هستند، 
نه فقط من و شجاع!

تاکید نایب رئیس کمیته ملی المپیک برای حضور در بازی های آسیایی: سردار آزمون بدموقع مصدوم شد؛


